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Видання Студентської колегії - органу 
самоврядування НаУКМА У номері читайте:

Невже це вже завтра?!. Риторичне запитання, яке ставить Скоро сесія...
собі чи не кожен студент, коли настає час сесії. Проте, в Діяння Колегії у листопаді
цьому є і приємні момент и. По-перше (як на мене), складати 2001
іспити в Могилянці набагато легше, ніж в інших ВУЗах Проїзні...
(оскільки доводиться вчитися протягом всього триместру, і Чемпіонат з футболу 
хоч-не-хоч, а матеріал опановуєш). По-друге, є така прикметасуу^у^Мр^ 
якщо на дворі сесія - значить, скоро канікули. Отож, легких д ень студента 
Вам іспиті* та веселих канікул! Конкурс містер д ь д а ,|я

ЩО ЗРОБИЛА КОЛЕҐІЯ У ЛИСТОПАДІ
А тепер поговоримо про нас. Тобто про Колегію. Майже до кожної 
згадки про СК додають: «І що вони такм роблять, в тій Колегії?..» 
Отож, розказуємо, чим займалася Колегія у листопаді 2001 року.
1. По-перше, були зібрані гроші на пільгові проїзні на метро і роздані ці ж 
проїзні.
2. По-друге, СК взяла активну участь в організації свята «День студента в 
НаУКМА» 16 листопада 2001 року, а саме: завдяки СК було організовано 
концерт групи «Джазові диверсанти» з солітскою Олександрою Примаковой), 
саксофон. Всі, хто були на святі, мали змогу переконатися, що це дійсно було 
неординарне явище в стінах Киево-Могилянської Академії.
3. А також, СК забезпечила порядок під час проведення свята, оскільки зібрала 
найсильніших та найхоробріших хлопців НаУКМА під спільною назвою 
«Студентська охорона» (докладніше про це читайте в наступних номерах ВСК).
4. СК провела чемпіонат з футболу серед команд НаУКМА. Нагородження 
відбулось під час святкування Дня студента в НаУКМА 16 листопада 2001 року 
о 21:00 (докладніше про це читайте далі).
5. Було роздано флайери:

на концерт групи «ВВ» в клубі «Бінго» 16 листопада 2001 року 
на дискотеку «Румерс» 16-17 листопада
до кінотеатру «Україна» (50% знижки з понеділка по четвер на всі сеанси 

до 18:00) на фільми «Штучний розум», «Американський пиріг-2», «Бандити», 
«Солодкий листопад».
6. СК розробила проект Положення «Про Студентську охорону» (ті, хто був на 
святі «День студента», мали змогу переконатися, як справно працювали наші 
хлопці). Проект було подано до Адміністрації НаУКМА на узгодження та 
доопрацювання.
7. Було розпочато роботу над проектом «Інтернет у гутрожитку» разом зі 
старостою гуртожитку на Троєщині Романом Бойко. Вже розроблено 
первинний кошторис, а також оголошено конкурс на посаду людини, яка б 
займалася цим проектом (пошук коштів, обладнання) та підтримувала б 
офіційний сайт Студентської колегії.
8. СК організовує зимовий відпочинок у Карпатах на лижному курорті.
9.1, нарешті, було видано черговий номер «Вісника СК».

Ну як, не замало для одного місяця? ( продовж ення на стор. 2 )
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А крім того, СК була активним учасником наступних подій;
5 листопада 2001 року відбулася зустріч студентських організацій і адміністрації 

НаУКМА, на якій були присутні Брик М.Т., перший віце-президент НаУКМА, Третякова 
О.В., декан з роботи зі студентами, Шумкова Н.Р., віце-президент з розвитку, Лутчин С., 
керівник відділу зв язків з громадськістю, а із студентських організацій - АІЕБЕС, 
Пласт, Рок-клуб, СБ, СК та СНТ (ось імена тих організацій, які зголосилися на наш 
поклик).

12 листопада 2001 року відбулася зустріч організаторів свята «День студента в
НаУКМА»

\

16 листопада 2001 року вібдулася зустріч СК з Бриком М.Т. та Третяковою О.В., 
де узгоджувались взаємні позиції, права та обов’язки, а також подальші напрямки 
співпраці адміністрації та СК.

20 листопада 2001 року відбулися «розбори польотів» стосовно проведення «Дня 
студента» в НаУКМА («розбиралися» організатори та адміністрація).

23 листопада 2001 року з ініціативи СК було проведено збори студентських 
організацій, де обговорювались плани діяльності кожної з них на грудень 2001 року.

Я к  бачите, панове, за таємничою табличкою «106 Студентська Колеґія» щось 
все-таки відбувається. А  чи варто воно клопот ання, чи ні, виріш уват и Вам. Просто 
перед тим, як  починати філософські монологи або виголош уват и гнівні промови на ф  
тему: «І навіщо нам взагалі ця СК...», запит айт е себе: а що я  зробив протягом 
листопада, щоб змінит и ж иття в Академій на краще? зробити його більш цікавим та 
веселим? І  якщо у Вас виникає безліч ідей з цього приводу, мерщій біжіть до кімнати  
4-106. Саме там розташований офіс СК.

Знову вони щось мудрують із проїзними! І коли це 
врешті-решт скінчиться?!!

Напевне, що ніколи, оскільки це б означало 
повну байдужість д о  того, чи забезпечені 
студенти Києво-М огил янської Академії 
пільговими проїзними на метро, чи ні. А 
мудруємо ми саме через те, що нам не 
байдужі Ваш час і Ваші гроші. Звертаємося 
д о  Вас як д о  колег, здатних на діалог та 
спроможних на розуміння: СК не друкує ці 
п р о їз н і (на  ж а ль ), а за м о в ля є  їх  у 
Студентській профспілковій асоціації (СПА). 
Просто уявіть ситуацію: ЗО листопада (саме 
тоді, коли СП А  призначила, а не тоді, коли 
нам забажалося) представник СК  о 10:00 
(по р а ніш е , щ об в с ти гн у ти  д о  1 2 :0 0 ) 
приходить в Київський будинок вчителя, 
заходить в кімнату СПА, а йому там кажуть: 
«Не дам о ми тобі всіх проїзних, які ти  
зам овляв. Дам о менше на 3 0 0  ш тук 
кожного веду». Що будете робити? Ось і 
доводиться мудрувати, щоб якось все-таки 
ці проїзні отримати. І коли в результаті 
незнамо яких зусиль та жертв наш студент 
все-таки дістає необхідну кількість проїзних 
на метро і спізнюється на одну годину до  
тих, хто вжез 11:00 чекає його під дверями 
СК, на його адресу з-під тих же дверей чути

лайку та прокльони (точніше, на адресу всієї 
СК ). Тим  більш е, що С К  ніяких важелів 
впливу на СПА не має. Том у СПА і почуває 
себе повним господарем, який може робити 
все, що йому заманеться.Справді, цього 
місяця сталося так, що деякі з Вас замість 
проїзни х М е тр о -Т р о л е й б у с  отрим али 
проїзні Метро-Трамвай (чесно кажучи, не 
дуже вдала заміна). Проте, це те, що н а ^  
з а п р о п о н у в а ли  в С П А : або М е т р ^  
Трамвайзамість частини Метро-Тролейбус, 
або нічого. А  тепер порахуйте свої втрати: 
якби Ви отрим али назад гроші замість 
комбінованого проїзного (щ о було дуже 
вірогідно, аби не намагання Колегії знайти 
компроміс з СПА), Вам би довелось купувати 
проїзний на метро за повну вартість (25 грн.) 
плюс студентський на Тролейбус (9 грн.). А 
так принаймні на метро проїзний Ви маєте,
І значно дешевше, ніж повна його вартість. 
Оскільки СПА ніяк не реагує на прохання СК, 
д о  вирішення цього питання вже долучилась 
безпосередньо Адміністрація Академії. А 
СК, в свою чергу, і надалі докладатиме всіх 
зусиль д о  того, щоб їздити у  громадському 
транспорті Вам було і дешево, і приємно.
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День студента в НаУКМА
У  четвер на дошках з’явилося оголошення про 
таке собі святкування Дня студента в університеті. 
Було воно (те, що на дошках) сіре й невчасне, 
тому зібралися у п’ятницю ті, хто не хотів йти на 
ВВ та ВДНГ, хто хотів на джаз, або просто звик 
проводити вечори в Могилянці. Те, що вони 
побачили, а тим більше почули, не вкаладался в 
межі звичного. На вході д о  К у л ь ту р н о - 
мистецького центру -  кремезний охоронець- 
«фенікс» і двоє з бейджиками «Студентська 
о х о р о н а », які ввічливо н а га дув а ли , що 
чотиригодинне задоволення коштує 3 грн. «для  
своїх» та 5 «для  всіх інших». «Зрештою, за все 
треба п ла ти ти », -  думається ф ілософ ічно. 
Простуєш далі, де лунають живі джазові мелодії, 

там: ліворуч -  нова галерея з малюнками на 
атику (мистецькому ш овку), праворуч - 

електрогітара й саксофон, столики з пивом. 
Отож, спочатку направо, а вже трохи згодом - і 
наліво. Чіпси з «Оксамитовим», дружні розмови, 
конкурс від СК на кращого аматора-саксофоніста 
-  от і додалося отого хепінезу. По нього прийшли 
(та ж не по пиво) і пані Третякова та пані 
Шумкова, порадіти за себе і за студентів. Радіти 
з пивом (не принесеним із-зовні) можна було 
лише в їдальні, тож обвішаного банцями, як 
гранатами, молодика у спецжилеті зупинили й 
завернули ті ж охоронці. А  от палити дозволили 
не тільки у кльозеті, а й у вестибюлі, тож до  
загального настрою додав іще й навіяний у 

^ Р іи к и х  кількостях нікотин. Коли з другого 
поверху погупали, то був сигнал, що починають 
співати фольк-рок гурт «О д р і»  (наживо!!!). Хто 
відчував, що то є рульно, сунули нагору, хто ні - 
мерщій звідти. Останні герої, що дочекалися 
дискотеки опів на дев’яту, таки отримали своє: 
вибухи адреналіну, прикольні стрічки газет зі 
стелі, кульки у повітрі тощо. Під шумок (ні, 
напевне, нестримний га ла с) н а го р о д и ли  
переможців проведеного С К  і фізкатедрою 
чемпіонату з футболу. Електронні ритми лунали 
до опів на одинадцяту, коли всі мерщій кинулися 
до  гардеробу, а хтось із надміру почуттів вибив 
дерев’яну плиту зі стіни. Отож, погуляли на славу.

Хуткий Дмитро, ФСНТ-3

Чемпіонат з футболу в
СНаУКМА
О сь і за к ін ч и вся  т р а д и ц ій н и й  ч е м п іо н а т  
з  ф у т б о л у , щ о б  б у в  о р га н ізо в а н и й  
касредрою  ф ізк у л ь т у р и  сп іль н о  з  С К . фін 
в и р ізн я в с я  б а г а т ь м а  н ес п о д іва н к а м и . 
Ч е м п іо н а т  п р о х о д и в  у  д ек ілька  ет а п ів . 
О ск ільки  к о м а н д  б у л о  б а га т о  -  аж 18, 
т о  с п о ч а т к у  п р о в е л и  к в а л іф ік а ц ію , в  
якій , н а  ж аль, б ільш іст ь к о м а н д ,  
с т в о р е н и х  п е р ш о к у р с н и к а м и , в и л е т іл и .
З  основі к в а л іф ік а ц ії б у л о  ж еребкування , 
п іс л я  я ко го  в ід б ули сь  м а т ч і-с п а р и н ги .  
Д е р е м о ж ц і б у л и  р о зс р о р м о в а н і у  2  
групи . Д е р ш а  с к л а д а л а с ь  з  чот ирьох , а  
д р у га  - з  п  ’я т и  к о м а н д . Д і с л я  гр уп о во го  
т у р н ір у  до  ф ін а л ь н о ї ч а с т и н и  з  кож ної 
гр уп и  в и й ш л о  п о  2  к о м а н д и : з  п е р ш о ї  
гр уп и  - «<ф>К К олегія»  (ф ДеРН ) т а  
«фЄО-іікс» (ф>ЄЯ-і), з  другої - дві ком анди з 
Ф>УСО-І « А синізсшгор Уриш а» т а «Сгагу  
Укиіїз». В перш ом у півф іналі у напруженій 
боротьбі п ісля  сери п іслям ат чових  
пенальт і п ер ем о гли  «Снагу 'Зїиіїз» у 
«фЄЯ-іікса» з  р ахун ком  2:1. ^  другом у  
півф іналі вкот ре завдяки індивідуальним  
д іям  В а си ля  У удили  «Д синізат ор  Уриш а»  
виграли  у «ф)К К олегія»  з  рахун ком  3:2. 
Д евно , вперш е у ф іналі зуст р ілися  колшнди- 
друзі, щ е й з одного ф акульт ет у.
^Незважаючи на ш алену підт римку, 
п ер ем о гли  «Сгагу УкиНє». А  перед т им  
закінчився м а т ч  за  т рет е м ісц е  з  
несподіваним  рахунком  7:2 - «<ф>К К олегія»  
п ер ем о гла  «ф)Є0-іікс».

Черніга Богдан, ФГСН-3

Непридумані репліки наших 
викладачів
Дошка й крейда ще й досі 
залишаються чи не єдиною зброєю 
викладача...

Може, ви спробуєте нову фарбу для 
повій?..

Я  налаштований на конфлікт...Брр.. 
на консенсус.

Викладачів уважно слухав Зленко Сергій,
ФПвН-1
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А Ви вже підготувалися до сесії?...
Перш ою справою є пош ук конспектів. А  якщ о таких не знайдено, студенти  

починають поквстлико дешифрувати конспекти старшокурсників-сусідів.
Другий етап - створення шпор. В  часи Н ТП  (хто забув цю абревіатуру, пояснюю: 

науково-технічного прогресу) студенти стали віртуозами в цій ризикованій, але 
необхідній справі. Тепер ніхто не чіпляє стрічки на спідниці, не ховає нотатки у  
шкарпетках тощо. В обіг пускаються мобільні телефони, пейдж ери...

А  якщ о все ж  таки не вдалося знайти необхідний конспект т а озброїтись 
шпаргалками? Щ о ж  тоді сказати викладачу на іспиті?
...Маріє Василівно, чи не чули Ви вчорашній випуск останніх новин «Голос Розуму»? 
Там зачитували секретні списки кандидатів на отримання Нобелівської премії, і я чітко 
чув Ваші п.і.п.!
...Звісно, до Цезаря вам далеко, але пітекантроп Вам позаздрив би!
...Миколаю Васильовичу, Ви останнім часом маєте надто поганий вигляд. Невже Ви 
знову взялися за старе і працюєте над створенням вічного двигуна?
...Цікавішим за ваші лекції може бути тільки серіал «Телепузики»! 4

До сесії готувалася Ю лія Яшенкова, ФПвН-1 
P.S. Ця інформація розрахована на студентів та викладачів зі здоровим почуттям

гумору

Огляд пошукових сайтів
www.google.com - швидкий пошук будь-якими мовами, є український інтерфейс 
www.yandex.ru - гарний пошуковий сервер по Україні та Росії 
www.search.com.ua - підбірка лінків 6-ти українських пошуковиків 
www.360.com.ua - пошуковий сервер по Україні

Інформацію надав Бабошин Іван, ФПрН-5

5  А ти вже записався в учасники конкурсу ^  ̂
♦ Містер Академія? ♦
ї  Не Зволікай!
♦  Заяви про себе! ^
ЗЕ Це ти можеш зробити у СК (4-106),  К О Ж Н О Г О  Д Н Я  З

на
12:00 до 15:00 

тебе чекає анкета учасника
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